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Nam voda uhaja iz vedra?
Ob anatizi gospodarjenja tudi o splošni in
skupni porabi, ki ju še ne obvladamo

Na 24. s«ji je družbenopoli-
ti4ni zbor Še enkrat, tokrat te-
meljiteje, razpravtjal o analizi
poslovanja gospodarstva in
družbenih dejavnosti bežigraj-
ske občine v lanskem letu, pa
tudi o trenutnih pojavnih v go-
spodarjenju Kljub temu, da je
natanfinejšo analizo pripravil
izvršni svet in je bila kasneje v
poveztku v -Zboru delegatov«,
se je zdelo, po razpravi sodeč.
da je marsikaj oslalo nedore-
čeno.

Uvodoma je članica izvrSne-
ga sveta Anica čampa podala
najbolj sveže podatke o kršii-
cih 34. Člena družbenega do-
govora o usmeritvi in razpore-
janju dohodka. Organizacije
združenega dela so bite dolzne
uskladiti svoje planske akte z
usmeritvami resotucije in ome-
njenega dogovora- V januarju
je kar 98 ozd prekoračiio dovo-
Ijeno »maso- osebnih dohod-
kov. Stanje se je znatno popra-
vilo v februarju, ko je bilo kršil-
cev te fte 30, v tem trenutku pa
ni kritično, saj so razen dveh
ozd vsi ostali uskladil" svoja
akte z dogovorom, tako da nitj
ena ozd ne bo priSla pod
-udar- družbenega nadzor-
stva.

Prvi je razpravljal Marko Ko-
c(jar» kot predsednik odbora za
družbenoekonomske odnose
pri družbenopolitifinem zboru
skupščine občine Bežigrad.
Poudarlt je. da \6 bežigrajsko
gospodarstvo v lanskem letu
res uspeSno poslovalo, vendar
v veliki meri po zaslugi usmeri-
tve na domače tržišče. Oodal
je, da bi posebno obravnavo
zaslužile tiste ozd. ki stalno
poelujejo z motnajmi. Pri tem
bi jih bilo treba med seboj lo-

čevati na skupino takih, ki so
usmerjene na domače tržišče
in drugo skupino, usmerjeno v
izvoz. Po njegovem mnenju so
večji grešntki v prvi skupini, iz
povsem razumijivega vzroka.
saj je prodajanje na domačem
trgu dosti lažje kot v zamej-
stvu.

Potem, ko so prebrali stati-
šča pedsedstva OK SZpL do
analize gospodarjenja v prete-
klem letu, se je k razpravt ogla-
sil še Lojze Novak, predsednik
občinske konference ZKS.
Ugotovil je, da so bila kljub
vsemu gospodarska gibanja
dalefi pod pričakovanimi, dasi-
ravno so skoraj v vseh sredi-
nah. domata po priCakovanjih.
defavce seznanili zzaključnimi
računi in so jih li tudi obravna-
vali. Zal pa nekaterim ugotov-
Ijenlm negativnostim niso sle-
dili ustrezni ukrepi in stvari so
se peljale naprej po svoji poti.
Pri lem je imel Lojze Novak v
misiih tiste, ki so tako ali dru-
gače krSili vse dogovore. po-
siovali na robu akumulacije,
ignorirali resolucijo in podob-
no. Poudaril je, da bi resnično
že bil čas, ko bi nehali z razni-
mi prijateljskimi prepričevanji
teF dogovarjanjem in bi name-
sto tega kršitelje pošteno pri-
jelt. V nadaljevanju razprave je
Lojze Novak izrazil zaskrblje-
nost spričo pretiranega pove-
Canja splošne in skupne pora-
be. Po njegovem mnenju nam
te stvari uhajajo iz rok zato, ker
o obeh porabah v občtnt nima-
mo izdeianih natančnejših, bo-
Ije rečeno, nikakrsnih analiz.
Predlagal je družbenopolitič-
nemu zboru, naj zadolži izvrSnt
svet občine, da taksno analizo
izdela. nakar bomo tahko do-

kaj natančno vedeft, kje nam
voda uhaja iz vedra. Brez takš-
ne analize stavari seveda ne
moremo zgrabiti 5 prave plati
in spložne ter skupna poraba
bosta še naprej nezadržno na-
raŠČali.

Ob koncu svoje razprave se
je Lojze Novak dotaknil tudi
ekonomskih odnosov s tujino
In pozdravil prizadevanja za
posopešeno ekonomsko izme-
njavo s tujino. Izrazit je misel,
da bi bilo dobro, ko bi vzeli
pod lečo preprosto dejstvo, da
se tistt, ki ekonomsko posluje-
jo s tujino obnašajo povsem
drugače kot je bilo dogovorje-
no na sis za ekonomske od-
nose s tuiino. Nanizal je neka-
tere pomanjkljivost v trgovanju
z zamejstvom, med drugim ti-
sto najhujšo, ko morajo nasi
dobavitelji že po piačilu blaga
v tujini Cakati na svoje devize
celih osem mesecev. Z drugimi
besedami - kreditirati morajo
tistega, ki je temu kriv. V giav-
nem gre za prelivanje dohodka
preko kanalov tistih, ki sami
običajno nič ne prtspevajo pri
njegovem prtdobivanju Ob
koncu je predlagat družbeno-
političnemu zboru naj nekaj
ukrene, da bo ekonomsko po-
slovanje ozd s tujino na občin-
ski in mesini ravni bolje orga-
nizirano. uskfajeno in enotno.

V nadaljevanju zasedanja je
drutbenopoiitični zbor sprejet
akcijsko usmeritev skupščine
občtne v nadaljnjem uresniče-
vanju delegatskega sistema v
naSi obiinski skupšfiini, postu-
Sal, sprejel in pohvalil poročllo
0 delu komisije za zadeve bor-
cev in invalidov NOV za leto
1979, ter poslusal informactjo
o uvajanju usmerjenega izo-
braževanja v občini Bežigrad.
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